
Finansudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 1. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 145
Støtteordning til etablering af biogasanlæg under det danske landdistrikt-
sprogram
Af fødevareministeren (Henrik Høegh)

§ 24 Spørgsmål 2
Ministeren bedes oplyse, om det er korrekt, at biogasanlæg, der får kommu-
negaranti skal betale en garantirente på min 3,8pct.? I bekræftende fald øns-
kes det oplyst, hvad årsagen til garantirenten er samt hvorfor biogasanlæg ik-
ke tidligere har skullet betale en sådan garantirente.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kristian Thulesen Dahl
formand
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